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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 18. november 2024 

 

Dato:                      Torsdag d. 18. januar 2024 kl. 17.00 – 20.00  

Sted: Kroggårdsskolens personalerum 

Deltagere: Formand: Jimmi Højkilde, næstformand: Johanne Lindberg Petersen, 

forældrerepræsentanter: Julie Bjørn Gildsig Poulsen, Christina Karecki 

Trolle, Michael P. R. Beiskjær, Bo Landtved Christensen og Rasmus 

Hansen. 

   

 Medarbejderrepræsentanter: Katja Anthony, Kasper Holm/Lone 

Hansen 

 

Elevrepræsentanter: Jeppe Lysebjerg Sørensen 9.a og Isak Øhrnstedt 

Glenn 6.a, samt Valdemar 6.a 

 

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder Louise Holst Mortensen og   

souschef Anne Kristine K. Riis.  

 

Fraværende:  Jeppe, Bo, Lone 

Mødeleder:   Jimmi 

Udarbejdet af:  Jimmi og Louise 

Referent:   Anne Kristine 

 

Der er forplejning under mødet. 
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1. Bemærkninger til dagsorden og punkter til eventuelt 

 

5 min. 

PUF bars Besluttet 

Opfølgning 

2. Nyt fra elevrådet 15 min. 

9. klasse elev er til terminsprøver og deltager denne gang. 
Ellers er der ikke noget nyt fra elevrådet. 

 

Besluttet 

Opfølgning 

3. Korte meddelelser fra ledelsen 
• Skolefoto 

• Konge, kugler og dronning 

• SFO ny overdækning 

• Pædagogisk eftermiddag 

• Musikskolen 
• Status ungedidaktikken 
• Status forårs SFO 

15 min. 

Skolefoto: 
Alt er på plads omkring vores nye valg af firmaet Kontrafej. Aftalen 

er at vi prøver et år med Kontrafej inden vi binder os for en 3.årig 
kontrakt. 

 
Besøg af Johnnie Magrethe – en rigtig fin dag for alle, med sjov og 

smil hos både børn og voksne. 
 

SFO-midler: Vi har valgt at indkøbe en overdækning til vores 
udeområde ved Valhalla. SFO har ønsket en mulighed for at kunne 

arbejde med vores udeliv og science i alt slags vejr. Overdækningen 
skaber et udendørs læringsrum, som virker samlende for diverse 

projekter vi har lyst til at udfolde. Dette er nu blevet en økonomisk 

mulighed, som konteres for regnskabsåret 2023. 
 

Pædagogisk eftermiddag: Børns Vilkår som kommer på skolen 
med et oplæg til vores arbejde hen mod et fælles børnesyn.  

Det er en fælles fordybelsesdag sammen som afsluttes med en 
”julegave” til alle medarbejdere. Det afsluttes med en overraskelse 

og underholdning efter spisning. 
 

Musikskolen: Vi overvejer at indgå et samarbejde med 
Musikskolen, men er endnu ikke gået i gang. 

 
Ungedidaktikken: Vi skal i ungeskolen finde 2 radikale ændringer 

i forhold til, hvordan vi arbejder strukturelt og didaktisk. 
Vi laver en spørgeskemaundersøgelse blandt vores egne elever. Vi 

ønsker deres blik på egen skoledag. Den data vil give os en god 

retning at starte på. 
Undersøgelsen suppleres med den obligatoriske 

sundhedsprofilundersøgelse. 
 

Forårs-SFO: Vi har indskrevet 44 nye elever og der har været 
plads til at indskrive elever udefra, som ønskede os. Vi glæder os til 

Besluttet 

Opfølgning 
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at tage godt imod alle. Vi har næsten samme hold voksne som sidst 
og er i gang med at ansætte en ny pædagog. Vi er i gang med at 

planlægge forældremøder og besøg hos børnehaverne og omvendt. 
Vi evaluerer sen klassedannelse med forældre fra år 2023 og 

arbejder fortsat med at forbedre vores model. 

 
 

4. Status økonomi 20 min. 

Vi forventer et underskud på lige under 500.000 kr. 

Et tillæg til lærere og pædagoger er nu forhandlet og endeligt 
indregnet. 

Visiterede elever: Vi regner med at modtage en del, men forventer 

også en afvikling af vores egne elever som følger med en naturlig 
udgang for 9. og 10. kl. 

På trods af et fortsat underskud, har vi indhentet en stor del af 
tidligere akkumulerede underskud. Besparelsen sker primært via 

afskedigelser, som er vores største post. 
 

 

Besluttet 

Opfølgning 

5. Velfærdens fundament: 
• Muligvis rundtur på skolen? 

• Vi skal se på to forslag – bilag 1, 1a, 1b og 1c 

50 min. 

Rundtur til vinduesparti i bibliotek, fysiklokale, madkundskab. Kig 
på store aula, samt toiletter i ungeskolen, ved konferencen, og 

kontorgangen. 
 

Drøftelse af forslag:  
- Ny hovedindgang er generelt en god ide og det giver bedst 

mening at vælge en hovedindgang tæt på madkundskab og 
tæt på parkering. Området virker mere oplagt end ved fysik. 

- OBS på om toiletterne med spanske døre ikke hører under 

budget for vedligehold?  
- Hvilke toiletter vil i så fald ikke blive ordnet, hvis vi går med 

model for opgradering af både madkundskab og fysik? 
- Det er en vigtig prioritet at toiletterne bliver lovliggjort, med 

særlig fokus på låse og spanske døre. 
- Fysiklokalet er vigtigt, men ikke på bekostning af lovliggjorte 

toiletter. 
 

 

Besluttet 

Opfølgning 

SPISNING 20min. 

6. Meddelelsesbogen 

• Godkendelse af princip – bilag 2 

15 min. 

Louise gennemgår udkast til brug af meddelelsesbogen i version 
Kroggårdsskolen. 

Vi arbejder målrettet med at udvikle brugen af meddelelsesbogen.  

 
- På Kroggårdsskolen skal meddelelsesbogen være lavet for alle elever 0.-9. 

klasse inden sommerferien 2023. 

Besluttet 

Opfølgning 
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- Meddelelsesbogen skal være delt med forældre. Forældrene skal have 

mulighed for en tilbagemelding. Dette kan ske i forbindelse med skole/ hjem 

samtaler i foråret, via møde eller på skrift.  

- På førstkommende afdelingsmøde i august 2024 evalueres brugen af 

meddelelsesbogen.  

 
Skolebestyrelsen godkender processen og udkastet for arbejdet 

med meddelelsesbogen. 
 

Vores daglige kommunikation vil fortsat være på Aula. 
 

 

7. Morgentræning 
• Drøftelse – bilag 3 

20 min. 

Drøftelse: 
Skolen har elever som deltager i morgentræning i Næsby Boldklub. 

For nu er vi låst i en lovmæssig udfordring, da eleverne grundet 
deres morgentræning mister undervisning som konsekvens af 

placeringen. Dette faktum udfordrer skoleledelsen, som ikke har 
hjemmel til at eftergive den type af fravær, når det ligger i et fast 

modul og går ud over samme fag i en længere periode. 
 

Louise har udarbejdet et midlertidigt dokument, som underskrives 
af forældre for elever i nuværende træningsforløb.  

 

Skolen vil gerne være en skole for alle elever, også elever som 
dyrker sport på flere niveauer. Men dette medfører et lovmæssigt 

dilemma. Vi har brug for at finde en løsning, der favner gældende 
lovgivning for undervisningspligten og samtidig kan finde plads til at 

elever kan træne i Næsby Boldklub. 
 

Aftale: 
Louise kontakter Næsby Boldklub for at høre om mulighederne for 

at lægge morgentræningen, så både skolens forpligtelser og 
elevernes ønske om ekstra træning kan mødes uden 

nødvendigheden af krumspring. 
 

Ansvarlig træner i Næsby kunne evt. inviteres til møde på skolen til 
fortsat samarbejde i forhold til nye tiltag for pigefodbold. 

 

Besluttet 

Opfølgning 

8. Dialogmøder/ events og årsberetning 15 min. 

Skolebestyrelsens årsberetning kunne evt. lægges samtidig med vi 

afholder event på skolen. 
Louise undersøger om vi får et arrangement 

 

Besluttet 

Opfølgning 

9. Eventuelt 5 min. 

PUF bars – var et stort problem i efteråret. Ungeskolen har været 

rigtig gode til at arbejde med aktiviteter i frikvarterne som trækker 
opmærksomheden på andet samvær. 

Vi har et indtryk af at det foregår i stor stil overalt i deres miljø 

både i skoletiden og uden for skoletiden. 

Besluttet 

Opfølgning 
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Vi er blevet gjort opmærksomme på Hash rester som er fundet på 
vores Valhallaområde kort for juleferien. 

Der blev udtrykt ønske om, at vi har plads til at drøfte dette emne 
mere uddybende på næste møde. 

Der blev ligeledes udtrykt ønske om at være i tættere samarbejde 

med SSP omkring elevernes brug af PUF bars generelt. 
Ligeledes udtrykkes ønske om, at vi kan nå de punkter der åbnes 

for, ellers skal de rykkes til næste gang. 
 

 
 

 
 

Jimmi Højkilde (formand)/Louise Holst (skoleleder) 

 

 


